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SE.BRM.0002.3.2025 

 

Protokół nr 12 

 

XII Sesja RMiG Kórnik odbyła się 26 marca 2025 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego, Kórnik, ul. Rynek 1. Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono  

o godzinie 17:08 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie 

Sebastian Wlazły i Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek, radca prawny 

Przemysław Barczyński, kierownicy i zastępcy kierowników wydziałów Urzędu  

MiG Kórnik, Rada Młodzieżowa MiG Kórnik, mieszkańcy gminy. 

 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła XII Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Następnie 

poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik, będąca 

załącznikiem do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik 

stwierdziła, że w obradach uczestniczy 19 radnych. Rada Miasta i Gminy Kórnik miała 

kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. Przewodnicząca zapytała,  

czy zebrani mają uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad posiedzenia. 

Burmistrz Przemysław Pacholski zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Bodniaka w Kórniku, gmina Kórnik. 

Przypomniał o planowanej budowie trzeciego budynku kompleksu KCRiS Oaza i parkingu 

wyposażonych w schrony. Opracowanie planu ma pozwolić na realizację tych zadań. 

Radny Sebastian Stein zwrócił uwagę na tytuł projektu w punkcie 8d – błędnie wskazano 

nazwy ulic. Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska wyjaśniła, że błąd został 

zauważony po ogłoszeniu porządku obrad sesji. Projekt, który będzie poddany  

pod głosowanie, ma właściwy tytuł.  

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy 

Bodniaka w Kórniku, gmina Kórnik - jako punktu 8h. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radnego Sebastiana Stein. 
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Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Stein 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

3. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Protokół jest załącznikiem.  

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XI Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 
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Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

4. Wręczenie Aktów Powołania do Rady Młodzieżowej Miasta i Gminy Kórnik: 

Lista radnych Rady Młodzieżowej MiG Kórnik jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przedstawiła proces wyboru Rady 

Młodzieżowej MiG Kórnik. Wraz z burmistrzem Przemysławem Pacholskim wręczyła Akty 

Powołania, złożono gratulacje. 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

Po przerwie: 

 

5. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Załącznikami do protokołu są: 

- sprawozdanie przewodniczącej, 

- Apel Gminy Szydłowo w sprawie apelu o podjęcie prac legislacyjnych związanych  

ze zmianą przepisów ustawy o samorządzie gminnym w zakresie dopuszczalności 

zmiany granic jednostek samorządu terytorialnego, 

- propozycja odpowiedzi RMiG Kórnik na ww. apel. 

Radni zapoznali się z dokumentami. Radca Prawny Przemysław Barczyński omówił 

zagadnienia poruszone w apelu, podkreślił, że podejście każdej jst to zmian granic  

jest indywidualne. 

Głosowano w sprawie: 

propozycji odpowiedzi na Apel Gminy Szydłowo. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

Nie zadano pytań do sprawozdania przewodniczącej.  

 

6. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Informacje są załącznikiem do protokołu.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przedstawił najważniejsze punkty. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska poprosiła o uszczegółowienie informacji  

z punktów 2: spółdzielnia energetyczna w Żerkowie i 5:  warsztaty naprawcze lokomotyw. 

Do punktu 2 wiceburmistrz Sebastian Wlazły odpowiedział, że gmina Kórnik chce 

skorzystać z dobrych doświadczeń innych podmiotów. Burmistrz Przemysław Pacholski 

powiedział, że będzie budowany silnik gazowy na składowisku odpadów w Czmoniu. 

Kolejnym etapem może być powstanie paneli fotowoltaicznych. Docelowo rozważana  

jest możliwość powołania spółdzielni. W sprawie zakładu naprawczego lokomotyw 

wiceburmistrz powiedział, że ma on być zlokalizowany na terenie FZK, między siedzibami 

firm JAV i H&M. Do nieruchomości prowadzić będzie bocznica kolejowa. Budowany 

zakład ma być kopią obiektu funkcjonującego w Rotterdamie. Przewodnicząca zapytała 

także o rozmowy podczas spotkań przywołanych w punktach 4: spotkanie  

z przedstawicielem Wielkopolskiej Akademii Nauki i Rozwoju  i 15: spotkanie z posłami. 
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Wiceburmistrz odpowiedział, że rozmawiano nt. możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych na aktywizację. 

Radna Marta Kowalczyk poprosiła o rozwinięcie informacji nt. programów budowy boisk 

(p. 15). Wiceburmistrz Bronisław Dominiak podkreślił, że gmina poszukuje każdej 

możliwości pozyskania dofinansowania. Wskazał, że urząd dysponuje trzema 

kompletnymi dokumentacjami dla obiektów sportowych.  

Radny Adam Lewandowski zapytał o zagospodarowanie okolic prowentu w Kórniku  

(p. 19). Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że przekazano projektantowi 

uwagi konserwatora zabytków. Zostanie przygotowana nowa koncepcja, która będzie 

poddana pod dyskusję. Jeśli proces opracowania dokumentacji będzie przebiegał 

sprawnie możliwe jest pozyskanie pozwolenia na budowę do końca bieżącego roku.  

Radna Małgorzata Skrzypczak zapytała o zasady działania spółdzielni energetycznej  

(p. 2.). Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił, że spółdzielnię mają tworzyć podmioty 

gminne (np. Kombus, Wodkom, urząd). Energia ma być w 80% skonsumowana  

przez inny podmiot z terenu gminy. Podkreślił, że nie dokonano jeszcze obliczeń. 

 

6a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona Pawłowicz-

Napieralska.  

Nie zadano pytań. 

 

6b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie jest załącznikiem. 

Nie zadano pytań. 

 

6c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Sprawozdanie jest załącznikiem. 

Nie zadano pytań. 

 

6d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Sprawozdanie jest załącznikiem. 
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Nie zadano pytań. 

 

7. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Sprawozdanie są załącznikami. 

Nie zadano pytań. 

 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty uchwał są złącznikami do protokołu. 

 

8a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta  

i Gminy Kórnik na 2024 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Skarbnik Katarzyna Szamałek omówiła autopoprawkę do projektu. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 
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zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XII/178/2025 

 

8b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia Budżetu 

Obywatelskiego Gminy Kórnik na rok 2026: 

Pozytywna opinia K.BiF.  

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Gminy Kórnik na rok 2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XII/179/2025 

 

8c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu AQUANET 

S.A. na lata 2025-2028: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych będących w posiadaniu AQUANET S.A. na lata 2025-2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Fieduk, Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XII/180/2025 
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8d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi ul. Jaśminowej  

w miejscowości Kamionki do kategorii dróg gminnych: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia drogi – ulicy Spacerowej i ulicy Lotniczej w miejscowości Kamionki do kategorii 

dróg gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XII/181/2025 

 

8e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji 

nowego przystanku komunikacyjnego w ciągu drogi gminnej ulicy Brzozowej  

w miejscowości Gądki: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego w ciągu 

drogi gminnej ulicy Brzozowej w miejscowości Gądki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XII/182/2025 

 

8f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wsi Dworzyska oraz dla wsi Konarskie, gmina Kórnik – etap I: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

rozstrzygnięcia uwag wniesionych do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wsi Dworzyska oraz dla wsi Konarskie, gmina Kórnik – etap I - zgodnie 

z złącznikiem nr 2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jerzy Rozmiarek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Dworzyska oraz dla wsi 

Konarskie, gmina Kórnik – etap I. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał Buchwald, Jerzy Rozmiarek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XII/183/2025 

 

8g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wsi Czołowo, gmina Kórnik – etap I: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia uwag wniesionych do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wsi Czołowo, gmina Kórnik – etap I - zgodnie z załącznikiem nr 2. 

Wyniki głosowania 



  

14 
 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jerzy Rozmiarek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Czołowo, gmina Kórnik – 

etap I. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał Buchwald, Jerzy Rozmiarek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 
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Uchwała nr XII/184/2025 

 

8h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Bodniaka 

w Kórniku, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w rejonie ulicy Bodniaka w Kórniku, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XII/185/2025 

 

9. Interpelacje: 

Radni Jerzy Walczyk i Sebastian Stein złożyli interpelację w sprawie przejazdu  

ul. Spacerową w Kamionkach. Dokument jest załącznikiem do protokołu. 
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10. Zapytania: 

Radna Danuta Paluszkiewicz zapytała, czy w budynkach komunalnych w Kórniku: 

siedziba Biblioteki Publicznej i przy targowisku są nadal lokatorzy. Burmistrz Przemysław 

Pacholski odpowiedział, że w każdym z wymienionych budynków mieszka  po jednej 

osobie. Mieszkaniec budynku przy targowisku otrzyma propozycję mieszkania. Lokator 

budynku biblioteki otrzyma propozycję po ogłoszeniu przetargu. 

 

Radny Jerzy Walczyk poruszył kwestę zagospodarowania wody opadowej przy sklepie, 

przy ul. Spacerowej w Kamionkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział,  

że przeprowadzono uzgodnienia nowej lokalizacji wjazdu na nieruchomość, jednak 

właściciel nie rozpoczął prac. Wiceburmistrz wyraził nadzieję, że sprawę uda  

się doprowadzić do właściwego rozwiązania. Kierownik Anna Borowiak potwierdziła,  

że zlecono wygrodzenie prywatnego terenu. Dodała, że projekt wyjazdu z nieruchomości 

obejmuje odprowadzenie wód opadowych.   

Radny zwrócił także uwagę na wydatkowanie środków przez kluby sportowe na wynajem 

nieruchomości poza gminą Kórnik. Podkreślił, że w gminie brakuje obiektów, które mogą 

być użytkowane przez cały rok, ze sztuczną nawierzchnią. Zaproponował korektę projektu 

boiska w Koninku. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że na terenie kompleksu 

w Koninku zaprojektowano trzy boiska ze sztuczną nawierzchnią i boisko trawiaste. 

Wskazał, że projekty mogą ulec zmianie, jeśli będzie taka potrzeba. 

 

Radna Marta Kowalczyk zapytała, czy wprowadzono zmiany w rozkładach jazdy 

autobusów. Kierownik Anna Borowiak odpowiedziała, że otrzymała projekt zagęszczenia 

kursów linii 512. Łącznie, po zmianach liczby kursów będą wyglądały następująco:  

27 kursów dla linii 511 i 512, 29 dla linii 527. Radna zapytała o natężenie w weekendy. 

Kierownik odpowiedziała, że oczekuje na informację z ZTM. 

Radna przekazała pytanie sołtysa Koninka, czy ze środków funduszu sołeckiego można 

wyremontować kapliczkę. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że zasady 

określa statut. Poprosił, by sołtys złożył wniosek. 

Radna Marta Kowalczyk powiedziała także, że w rejonie Koninka mieszkańcy przekazują 

informację o odmówieniu przez władze gminy deweloperowi na propozycję budowy  
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przez niego kanalizacji sanitarnej. Burmistrz Przemysław Pacholski oświadczył,  

że jeśli dany podmiot chce wybudować kanalizację sanitarną może to robić. Przypomniał, 

że na terenie gminy miała np. miejsce sytuacja, gdy deweloper chciał budować szamba 

przydomowe, mimo, że była kanalizacja sanitarna. 

 

Radna Małgorzata Skrzypczak zapytała dlaczego podczas odbioru odpadów 

wielkogabarytowych nie są odbierane umywalki, brodziki czy toalety. Kierownik Aneta 

Nowak – Flaczyńska wyjaśniła, że odpady należy samodzielnie wywieźć do PSZOK,  

o czym mieszkańcy są informowani. Sytuacja wynika z kosztów. 

 

Radny Michał Buchwald zapytał o budowę chodnika przy ul. Dworzyskowej w Radzewie. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że ciąg komunikacyjny powinien powstać 

w bieżący m roku. Przypomniał, że środki na zadanie są zarezerwowane w budżecie. 

Pozyskano także zgodę na wycinkę drzewa.  

Radny zapytał także o oświetlenie ul. Wapiennej w Radzewie. Wiceburmistrz wyjaśnił,  

że projektant nie wywiązał się z umowy, o czym poinformował ZDP. Zadanie zostanie 

podzielone na etapy. Odcinek na terenie gminy zostanie powierzony kolejnemu 

projektantowi. Prace mają zostać wykonane łącznie ze ścieżką pieszo – rowerową.  

Kolejne pytanie radnego Michała Buchwalda dotyczyło opracowania koncepcji wodociągu 

w Radzewie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że Aquanet podjęła próby  

i zadeklarowała podpisanie w 2025 umowy na opracowanie koncepcji zwodociągowania 

i skanalizowania całej gminy Kórnik. Zadanie zostanie podzielone na etapy. Realizowane 

będzie od 2026 roku. Wiceburmistrz przypomniał, że dzięki oddaniu do użytku 

wodociągowej magistrali kórnickiej część terenów stała się możliwa do zabudowy,  

np. Konarskie.  

 

Radny Piotr Szczepaniak zapytał o możliwość wykonania interwencyjnego równania  

ul. Szkolnej w Robakowie. Podkreślił, że mieszkańcy zgłaszają trudną sytuację. Burmistrz 

Przemysław Pacholski powiedział, ze zostaną podjęte działania w celu jak najszybszego 

wykonywania prac w całej gminie. Kierownik Anna Borowiak poinformowała, że wiosenne 
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równanie dróg zostało rozpoczęte. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przypomniał,  

że ul. Szkolna w Robakowie będzie modernizowana.  

 

Radny Jarosław Janowski zapytał, czy będą sprzątane pobocza. Zwrócił uwagę  

na zaśmiecenie drogi Dachowa – Szczodrzykowo. Burmistrz zapewnił, że sprzątanie  

się odbędzie.  

 

Radny Adam Zydroń przypomniał, że w tegorocznym budżecie gminy zarezerwowano 

środki na budowę toalety publicznej w Kórniku – Bninie, w rejonie kościoła/ promenady. 

Zapytał, czy pozyskano teren od KOWR. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

odpowiedział, że nie. Dodał, że gmina złoży stosowny wniosek, dotyczący miejsca  

na toaletę i terenów przy jeziorze.  Następnie wskazał, że najpierw powstanie toaleta  

na bnińskim rynku. Burmistrz Przemysław Pacholski przedstawił historię rozmów, 

wnioskowania o teren od 2016 roku.  

Kolejne pytanie radnego dotyczyło negocjacji w sprawie kupna terenu pod parking  

w Kórniku – Bninie. Przypomniał, że powstawanie parkingu miało być pierwszym etapem 

rewitalizacji rynku. Burmistrz odpowiedział, że negocjacje nie zostały wznowione, 

zapewnił jednak, że gmina jest gotowa do podjęcia rozmów.  

Radny Adam Zydroń przypomniał problem właścicieli nieruchomości sąsiadującej  

z SP 2 w Kórniku – Bninie. Poprosił o udzielenie zainteresowanym odpowiedzi na piśmie. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak zapewnił, że tak się stanie. Następnie przypomniał,  

że podczas posiedzenia K.IRiPP udzielono właścicielce odpowiedzi. Kierownik Joanna 

Grzybowska powiedział, że wystąpiła do konserwatora zabytków z pytaniem o możliwość 

podwyższenia piłkochwytów. 

Radny Adam Zydroń odniósł się także do odpowiedzi UMiG Kórnik na pismo K.IRiPP 

dotyczące komunikacji publicznej. Wiceburmistrz zauważył, że udzielenie sensownej 

odpowiedzi na 56 pytań musi zająć czas, który w szczególności potrzebny  

jest do przeanalizowania systemu. Burmistrz Przemysław Pacholski podkreślił,  

że komunikacja publiczna jest systemem skomplikowanym i złożonym. Działania  

mają przynieść efekty. Radny zaproponował udzielanie odpowiedzi etapami. Zauważył, 

że mieszkańcy oczekują odpowiedzi od radnych. 
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Radny Maciej Brylewski zapytał, czy można wyznaczyć przystanek autobusowy  

przy ul. Czołowskiej, którą autobus przejeżdża.  

 

Obrady opuścił radny Wojciech Fieduk. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 18 radnych. 

 

Kierownik Anna Borowiak wyjaśniła, że ustanowienie przystanków poprzedzone  

jest długą procedurą. Powiedziała, że jest przystanek na wysokości os. Radosnego  

w Czmoniu. Zapewniła, że na kwietniową sesję przygotuje stosowne projekty uchwał.  

Radny zapytał także o wykup, pozyskanie gruntu pod rozbudowę SP Radzewo. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że trwają prace nad uporządkowaniem 

zapisów w księgach wieczystych. Po wyjaśnieniu spraw właściciel terenu będzie mógł 

wybrać nieruchomość pod zamianę.  

Radny Maciej Brylewski poruszył temat budowy trzeciego obiektu KCRS Oaza i tematu 

obronności. Przypomniał plany przygotowania informacji dla mieszkańców nt. podziału 

kraju na strefy w przypadku konfliktu. Burmistrz Przemysław Pacholski oświadczył,  

że urząd nie będzie przygotowywał informacji, ponieważ wspólny komunikat zostanie 

wystosowany przez dyrektora zarządzania kryzysowego. Gmina nie powinna wydawać 

komunikatów dotyczących spraw, których nie prowadzi. Burmistrz podkreślił, że działania 

związane z ustawą o obronności nie mają na celu przygotowania do wojny, a nadrobienie 

kilkudziesięciu lat zaległości w OC. 

 

Radna Helena Świdurska zwróciła uwagę na niszczenie przez samochody osobowe 

drzew w XIX wiecznej Alei Kasztanowej. Poprosiła o zmianę organizacji ruchu 

drogowego. Powiedziała, że złoży interpelację w tej sprawie. Przewodnicząca Anna Maria 

Andrzejewska przypomniała, że interpelacje muszą być składane w formie pisemnej. 

 

Następnie przewodnicząca poinformowała, że trzy pisma złożone przez radną Martę 

Kowalczyk (załączone do protokołu) w sprawach: 

- ul. Malarskiej w Koninku, 
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- ścieżki pieszo – rowerowej ul. Radiowej w Koninku 

- ul. Spokojnej w Szczytnikach  

kwalifikuje jako zapytania. 

 

Radny Sebastian Stein zapytał, czy nowopowstały park linowy przy promenadzie  

nad jeziorem Kórnickim jest monitorowany. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, 

że rozważa tę możliwość.  

 

Radny Jerzy Rozmiarek zwrócił uwagę, że leśniczówka w Czmoniu nie jest ujęta  

w koncepcji kanalizacji sanitarnej. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział,  

że problemem jest uzyskane zgody właściciela drogi na dysponowanie gruntem. 

Radna Marta Kowalczyk przekazała prośbę mieszkańców Szczytnik o zdyscyplinowanie 

ekip budujących drogę wojskową w kwestii oczyszczania pojazdów z błota  

oraz o ograniczanie wjazdów/ wyjazdów z budowy w godzinach szczytu. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak powiedział, że wniosek zostanie przekazany ZDP. 

 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przypomniała, że wnioskowała o zmianę 

funkcji dla działki nr 285 w Borówcu w mpzp z 2015 roku. Kierownik Mariusz Stodolniak 

powiedział, że projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany planu zostanie 

przygotowany na kwietniową sesję rady.  

Przewodnicząca zapytała o termomodernizację budynku przy ul. Głównej w Borówcu. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że administrator rozmawiał  

z współwłaścicielami, jednak wspólnota nie podjęła uchwały. 

 

Radna Marta Kowalczyk odczytała treść zapytania dotyczącego ul. Spokojnej  

w Szczytnikach (załączona do protokołu). Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, 

że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. Podkreślił, że sprawa jest skomplikowana. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zaznaczył, że trwa wyjaśnianie kwestii prawnych 

związanych z drogą. Przypomniał, że gmina nie może wydatkować środków na nieswoim 

terenie. 
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11. Wnioski radnych: 

Do protokołu załączone zostały wnioski radnych: 

- Iwony Kosmalskiej w sprawie lustra drogowego na skrzyżowaniu ulic Poznańskiej  

i Srebrnej w Dachowie - złożony na prośbę mieszkańca, 

- Jerzego Walczyka w sprawie siedziska na przystanku autobusowym przy węźle  

S11 Koninko. 

 

Radna Danuta Paluszkiewicz poprosiła o sprzątnięcie pozostałości po wycince trzciny  

w jeziorze Kórnickim. 

 

Radny Adam Lewandowski poprosił o interwencję w sprawie stanu ulic dojazdowych  

i oznakowania dojazdu do marketu na osiedlu przy ulicach Staszica i Krasickiego  

w Kórniku. 

 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Radny Piotr Szczepaniak podziękował za zaangażowanie w wykup gruntu w Robakowie. 

 

Radny Adam Zydroń zapytał członków K.IRiPP, czy sprawa kryteriów dotyczących dróg 

prywatnych ma być pierwszym merytorycznym punktem kwietniowego porządku obrad. 

Zebrani zgodzili się z propozycją, rezerwując 2 godziny na temat. 

 

Radna Marta Kowalczyk podziękowała za poparcie wniosku dotyczącego zamiany gruntu 

pod park w Koninku. 

 

Na wniosek radnej Marty Kowalczyk przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska udzieliła 

głosu mieszkańcowi gminy, który wystąpił w sprawie doniesienia o samowoli budowlanej 

poprzez nieprawidłowe grodzenie nieruchomości.  
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Podczas wystąpienia nastąpiło naruszenie ochrony danych osobowych. Incydent został 

zgłoszony Inspektor Ochrony Danych Osobowych w UMiG Kórnik. 

 

Radna Helena Świdurska zapytała, czy urząd ma wiedzę nt. planów inwestycyjnych  

na terenie naprzeciw kościoła w Borówcu. Przewodnicząca rady odpowiedziała,  

że nie wpłynął wniosek w tej sprawie. 

 

Przewodnicząca RMiG Kórnik ogłosiła, że następna sesja zostanie zwołana  

na 30 kwietnia 2025 roku, godzinę 14:00. Posiedzenia komisji odbędą  

się 22 i 24 kwietnia br. 

 

Radny Jerzy Walczyk powiedział, że Komisja Rewizyjna będzie prowadziła kontrolę  

3 i 8 kwietnia br. 

 

Głos zabrał mieszkaniec gminy w sprawie dofinansowania festiwalu Batyskaf. 

 

14. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła XII Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

 

          

  Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

     /-/ Anna Maria Andrzejewska 

Protokołowała Helena Cyranik 

 

 


